
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

10 April 2022 kl 17.00 via Zoom 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, 
Caroline Prabert, Gustaf Lindskog, Martin Widin, Lena Elisson, Kjell Frunck 

(delar) 

Ej närvarande: Yen Ly-Huynh, Britta Unander-Scharin 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 27 Februari godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Lena Elisson, att jämte 

ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Från att-göra-listan (ny ”Att-göra-lista” i blått) 

 
a. Skötsel av vegetation kring Örebäcken. Kjell besökte området 

förra veckan, och då växtligheten inte kommit igång än, väntar han 
tills den gjort det innan vi beslutar vad som ev behöver åtgärdas. 

Kommunen har ju röjt på flera ställen i vinter. 
 

b. Vindskyddet på bryggan som stormen tagit. Lena har återigen 
varit i kontakt med kommunen som svarat att de nu beställt material 

för åtgärd. Lena ställde följdfrågan om vad mer exakt de kommer göra 
och när. Inget svar på detta än. 

Vi tror inte de kommer laga mer än staketet och bänkarna. Vi 
diskuterade vilken typ av vindskydd som går att montera ned till 

vintern för att undvika att historien upprepar sig. Vi tror tyvärr att det 
behöver vara typ en segelduk, ett balkongvindskydd, eller dylikt som 

kan monteras mellan stolparna och tas ned till vintern.  

Caroline undersöker marknaden för sådana skydd till nästa möte. När 
vi har ett underlag kontaktar vi kommunen för godkännande. Malenbo 

kan stå för kostnaden. 
 

c. Parkering på Malen. Gunnar träffade Alexander Ejwertz Johanzon 
som är trafik- och gatuingenjör, den 29 mars. De gick även ned i 

Malen och tittade på plats på det vi ville diskutera.  



Vad gäller stoppförbudet på Sjövägen höll Alexander med om att det 

är rimligt att ändra detta för att underlätta för boende. Han skulle 
återkomma med skriftligt svar hur reglerna ska tolkas och om man 

kan ta bort stoppförbudet på ena sidan av Sjövägen. 
Gunnar tog sedan upp frågan om parkeringsböter som många fått 

sommartid, då de ställt ena hjulparet på grus eller gräsremsor vid 
sidan om vägarna. Det som kommunen kallar ”terrängparkering”. Vi 

hävdar att det är bättre att man står ur vägen såvida det inte är en 
gräsmatta man ställer sig på. Alexander höll med om även detta och 

parkeringsvakterna skulle instrueras att inte bötfälla detta. Gunnar 
poängterade att vi inte kommer att acceptera att några sådana böter 

skrivs ut.  

Vi väntar nu på skriftlig bekräftelse från Alexander på det Gunnar och 
han kom överens om. 

 
d. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 

järnvägsstationshuset – Kjell har sänt en skrivelse till kommunen. 
Efter det har Nordvästra Skånes tidningar (NST) intervjuat Kjell om 

detta medborgarförslag och publicerat det i tidningen.  
Kjell har inte ännu hört något från kommunen men kontaktar dem 

före nästa möte. 
 

e. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 
Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras. Kjell 

tog upp detta på tidigare möte. 
Vi tar upp detta på nästa möte med kommunen om inte Kjell skriver 

separat till kommunen i ärendet. 

 
6. Utegym för äldre. Ann-Louise meddelade att motionen kommer tas upp i 

kommunstyrlesen i april. A-L bevakar vad beslutet blir.  
 

7. Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken. Som vi skrev i protokollet från 
förra mötet, har Ann-Louise kontaktade kommunen då de kört ned en 

lyktstolpe i Havsbadsparken vid arbete i densamma, men inte ännu lagat 
den. Enbart fundamentet är kvar. Den lilla paviljongen har blivit ett tillhåll 

för rökande och drickande ungdomar. Lyktstolpen skulle verkligen behövas. 
Bjärekraft är de som skall utföra arbetet, men behöver en order på det. 

Ärendet ligger fortfarande hos kommunen.  
Ann-Louise kollar upp hur det går. 

 
8. Avtalet Stensåbron. Fortfarande inget svar från kommunen. Gustaf 

frågade Gunnar om han skrivit att om svar inte lämnas inom 14 dagar så 

anser vi att vårt yrkande är accepterat.  
Detta är inte gjort, men Gunnar sänder/lämnar en ny skrivelse där han 

tydligt skriver detta.  
 

9. Kassörsöverlämnandet – Martin och Gunnar har varit på banken och 
kassörsöverlämnandet är nu klart.  

 
10. Övriga frågor.  

Caroline tog upp frågan vi tidigare redan berört, om att ordna någon typ 



av samkväm för alla medlemmar. Det kan vara en enkel korvgrillning på 

stranden eller i Havsbadsparken. Vi kan hoppas att medlemmarna då också 
tar med någon granne och vi kan på så vis öka vårt medlemsantal. 

En arbetsgrupp utsågs att diskutera detta vidare.  
Anmälde sig gjorde: Kjell, Caroline, Karin, Lena och Ann-Louise. 

Caroline sammankallar. 
 

Ann-Louise erbjöd sig skriva ett vårbrev till alla medlemmar, liksom hon 
skrev ett julbrev. Hon nämner där att vi planerar för någon typ av samkväm 

i sommar. 
 

11. Nästa möte – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum lördagen den 28 

maj 2022 kl 11.00 via Zoom. Caroline sänder ut en zoom-länk. 
 

12. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Lund den 13 April 2022 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson       Gunnar Ericsson, ordförande  


